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致：NPO 日本气功文化中心・全日本健身气功国际联盟 

                                                                                    邀邀邀邀    请请请请    函函函函    

尊敬的刘超理事长：  

您好！衷心感谢您对推广健身气功做出的卓越贡献。 

经过 3 年时间的筹备，兹定于 2012 年 9 月 21 日至 22

日在中国杭州市举行国际健身气功联合会成立大会。届时，

将组成第一届国际健身气功联合会委员会，并选举产生国际

健身气功联合会执行委员会委员。为此，诚邀您和贵会 1名

代表莅临出席大会。 

为了给会议代表提供更多的交流学习机会，国际健身气

功联合会成立大会之后，于 9月 23 日至 24 日举办健身气功

功法培训班，并组织健身气功技术等级考评，欢迎会议代表自

愿报名参加。 

期待着您和贵会对本次大会的积极参与和支持。 

  附件：1.国际健身气功联合会成立大会活动须知 

           2.国际健身气功联合会成立大会活动报名表 

 

国际健身气功联合会筹备委员会主任      

中国健身气功协会主席                

 

 

                          2012 年 7 月 20 日  
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Attn : NPO Qigong culture Center & Japan health Qigong International Union                                       

       July 20th, 2012 

Invitation to the Inaugural Conference of  
The International Health Qigong Association       

Dear Presedent Liu Chao,  

Firstly we would like to extend our sincere appreciation to your 

remarkable contribution to Health Qigong promotion.  

After three years of preparation, the Inaugural Conference of the 

International Health Qigong Federation (IHQF) & the 1st Session of the 

IHQF General Assembly is scheduled to be held in Hangzhou, China 

from September 21 to 22, 2012. During the conference, the IHQF 

Committee, Executive Board and Commissions will be elected. We 

cordially invite the pleasure of your presence. You and one of your 

association members are welcome to attend the conference. 

To create more study and exchange opportunities for conference 

representatives, there will be Health Qigong Training workshops and 

Duan Examination ensuing the conference from September 23 to 24. You 

are welcome to enroll and enjoy the training.  

We are looking forward to your support and active participation. . 
       

   Appendix  1. Activities Announcement of the IHQF Inaugural Conference  

2. Accreditation Form of the IHQF Inaugural Conference  

 

Xiao Min, Director of the Preparatory 

Commission for International Health Qigong 

Federation 

 

 
Ji Yunxi, President of the Chinese 
Health Qigong Association


